

と	言	い	ま	し	た	。	お	姉	ち	ゃ	ん	も	シ	ョ	ッ	ク	な	の	か	
な	と	思	い	ま	し	た	。													
夏	休	み	に	、	ア	ン	サ	ン	グ	シ	ン	デ	レ	ラ	と	い	う	ド	ラ	
マ	を	見	ま	し	た	。	1	型	糖	尿	病	の	話	が	あ	り	ま	し	た	。
ド	ラ	マ	で	は	、	イ	ン	ス	リ	ン	を	打	て	ば	、	普	通	の	生	
活	と	変	わ	ら	な	い	。	と	言	っ	て	い	ま	し	た	。	で	も	私	
は	、	そ	う	は	思	い	ま	せ	ん	で	し	た	。	注	射	を	打	っ	て	
い	る	こ	と	が	、	み	ん	な	と	違	う	か	ら	で	す	。	で	も	、	
サ	マ	ー	キ	ャ	ン	プ	に	行	く	と	、	み	ん	な	と	一	緒	で	す	。
み	ん	な	ポ	ン	プ	で	ボ	ー	ラ	ス	を	入	れ	た	り	し	て	い	ま	
す	。																			
来	年	は	、	サ	マ	ー	キ	ャ	ン	プ	に	行	っ	て	、	1	型	糖	尿	
病	の	お	友	達	と	会	っ	て	色	ん	な	話	を	し	て	、	あ	そ	ん	
で	、	ご	飯	を	食	べ	て	、	楽	し	く	し	た	い	で	す	。	だ	か	
ら	、	早	く	コ	ロ	ナ	が	終	わ	っ	て	ほ	し	い	で	す	。			